

COMMERCIAL
GRADE



QUALITÉ
COMMERCIALE

STOR-X™

FUEL STABILIZER
STABILISATEUR DE CARBURANT

- Treats 150 L of gasoline
- Prevents gum and resin build up, and keeps stored gasoline fresh
- For 2 and 4 cycle engines



DANGER
POISON
IRRITANT

- Traite 150 L d'essence
- Protège contre la formation de gomme et de résine et préserve les propriétés de l'essence
- Pour les moteurs à 2 et 4 temps

236 mL

No. 76063
Item# 1006419

DIRECTIONS: *Read entire label before using this product. For 2 and 4 cycle engines, Treats 150 L of gasoline.* Add 30 ml (1 oz.) per 19 L of gasoline directly to fuel. Run engine for 5–10 minutes to allow treated fuel to run through fuel system and engine. Preserves stored fuel up to 12 months.

MODE D'EMPLOI : *Lire l'étiquette en entier avant d'utiliser ce produit. Pour les moteurs à 2 et 4 temps. Traite 150 L d'essence.* Mélanger 30 mL (1 oz) à 19 L d'essence. Faire fonctionner le moteur de 5 à 10 minutes pour permettre au carburant traité de circuler dans le système de carburant et le moteur. Permet d'entreposer le carburant jusqu'à 12 mois.

CONTENTS HARMFUL. MAY IRRITATE EYES AND SKIN.

FIRST AID TREATMENT: Contains mineral spirits. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If in eyes or on skin, rinse well with water for 5 - 10 minutes.

CONTENU NOCIF. PEUT IRRITER LES YEUX ET LA PEAU.

PREMIERS SOINS : Contient de l'essence minérale. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec les yeux ou la peau, bien rincer avec de l'eau pendant 5 - 10 minutes.

©2019 CRC Canada Co., 83 Galaxy Blvd, Unit 35 – 37, Toronto, ON M9W 5X6
www.crc-canada.ca 19A Made in U.S.A./Fait aux É.-U.



0 78254 76063 6